
Goedenavond, mijn naam is Dick Klootwijk en ik spreek namens Stichting Cohesie Initiatieven. 
Graag wil ik uw aandacht voor de problemen in Haarlem Oost. In Haarlem Oost wonen 
verhoudingsgewijs veel ouderen. Dit deel van Haarlem kent veel eenzaamheid en armoede.  
 
Twee jaar geleden begon onze stichting een koffie-inloop. Luigi Prins stelde een ruimte 
beschikbaar en buurtgenoten werden uitgenodigd om langs te komen. Vanaf het begin is de 
inloop een succes. Het succes werd vergroot doordat advocaten, Wmo-consulenten en 
belastingadviseurs aanschoven. Buurtbewoners kregen en krijgen antwoord op vragen op tal 
van terreinen. 
 
Allengs kwamen er meer vrijwilligers om te helpen. Met de bezoekers doen we spelletjes, zijn 
wij aan het knutselen, doen geregeld bingo’s en vieren we gezamenlijk Pasen, Sinterklaas en 
Kerst. Tevens doen we activiteiten met kinderen die met hun ouders of grootouders 
meekomen. Eigenlijk zouden we graag een leeshoek voor de kinderen uit de buurt willen 
realiseren, maar daar hebben we de ruimte niet voor. Ook hebben we geen ruimte voor het 
uitstallen van tweedehands kleding en schoenen die wij van kringloopwinkels ontvangen. De 
behoefte aan dit soort activiteiten is groot. 
 
Zoals gezegd, zijn er veel ouderen in de buurt. Ouderen die moeite hebben bij het doen van 
boodschappen. Die ouderen kunnen een beroep op onze stichting. De boodschappen worden 
gehaald of we gaan samen boodschappen doen. 
 
Om onze activiteiten te financieren, wilden we in eerste instantie een kleine vergoeding 
vragen voor koffie, frisdrank en versnaperingen. Al snel bleek dat dit een ondoenlijke zaak is. 
Veel van onze bezoekers kunnen zich dat niet veroorloven. We zijn zelfs tijdens de 
bijeenkomsten maaltijden gaan verstrekken om er voor te zorgen dat mensen iets in hun maag 
krijgen. Een aantal bezoekers geven we zelfs eten mee naar huis. 
 
De ruimte waarover we kunnen beschikken, is ruim 70 vierkante meter. Door de toestroom 
van buurtbewoners en de activiteiten die wij willen oppakken, is de ruimte te klein. En daar 
komt ook nog corona bij. Per bezoeker hebben we meer ruimte nodig. Ook gaat het gebouw 
waar we nu inzitten, gesloopt worden. Binnen een paar maanden moeten we over een andere 
en grotere ruimte kunnen beschikken. Een ruimte die wij 6 dagen in de week gebruiken, ook 
in de avonden. In principe hebben we die ruimte gevonden, maar de financiën ontbreken om 
dat pand te huren. Op dit punt, de financiën, willen we graag een beroep doen op de 
gemeente. 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
  


